
Eipprova kmalu v novi preobleki
Zadnje dni februarja je »pozabljena« Eipprova

ulica kraj Irnovske cerkve znova oživela. Na razriti
cestni trasi so se vnovič pojavili tovornjaki in delavci,
in vse kaže, da se bo tolikanj obljubljeni asfalt zdaj le
uresničil. Vendar pa ta, kakih slabih tristo metrov
dolgi cestni odsek, ni bot toliko drugih na Trnovem.
Ulica je pod strogim spomeniškim varstvom, saj je na
njej ali ob njej vse polno dragocenih arhitekturnih
relikvij iz preteklih časov.

Cesta je dobila že tudi robnike in starodavne gra-
nitne robnike (ob vhodih z zgradbam), ki so jih
premestili s Teslove ulice.«

Obnova te ulice po mnenju nekaterih stanovalcev,
ki stanujejo tu, poteka vse prepočasi). Dela so zasta-
vili že okrobra lani (izvaja jih Komunalno podjetje
Ljubljana, tozd Komunalne gradnjc. nadzorni organ
pa je Komunalna skupnost ljubljanskih občin), po-
tem pa so jih prekinili, čei da asfaltna baza ne bo

O obnovi te ceste. ki naj bi dobila ime po enem
naših prvih talcev (pred vojno pa se je imenovala še
Cerkvena ulica), smo se pogovarjali s tajnikom KS
Trnovo Dušanom Miličem:

»Cesta bo za zdaj (pred dokončno ureditvijo) dobi-
la le grobi asfalt. Ta ureditev je bila nujno potrebna.
saj je bil tu gost promet, sama ulica pa makadamska.
Tu okoli bo tudi zdaj precej živahno, saj se obeta kup
dejavnosti, pojavil pa se je tudi novi trgovski center
v bližnjem Trnovskem pristanu. Računamo, da bo
precejšen del potrošnikov parkiral prav v tej ulici.

Po prvotnem načrtu, naj bi bila parkirišča na obeh
straneh ceste, po dodatnih izvedbah pa so zdaj pred-
videna le na desni strani, s tem, da bi radi ohranili
tudi vodnjak, ki ga je menda zgradil še Plečnik.
Predlagali smo, da bi zavoljo prometne varnosti vod-
njak obšli s pločnikom, vendar strokovne službe tega
žal niso upoštevale.

»prijela« do 1. marca. Vsekakor je na eni od sej padlo
delegatsko vprašanje. zakaj se z deli tako dolgo za-
vlačuje.

Hkrati s cesto in njenimi pritiklinami, naj bi posto-
poma obnovili tudi objekte ob njej. Samo cestišče pa
naj bi osvetljevale starinske litoželeznc svctilkc. ka-
kršne zdaj svetijo pred trnovsko cerkvijo. Plofnikc
bodo predvidoma urejali (asfaltirali) po posebnem
programu, s tcm, da bomo morali strniti svoje silc
tudi uporabniki stanovanjskih in drugih objcktov sa-
mi, ker za to ni na voljo dovolj družbcnih sredstcv.
»Ta pločnik me res skrbi, in na vsak način bi rad dcl.
ki pripada meni, kar sam uredil,« je odločen fotograf
Egon Kaše, ki si je tu ob tej cesti uredil svoj foto
studio. »Poprej je bil v tej ulici pravi obup. Poleti jc
bilo prahu, da je bilo groza. Zdaj ko bo asfall pa
upam, da bo bolje.«
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